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شهردار بندرعباس:
ممیزی املاک به درآمد پایدار شهری کمک می کند

با صرفه جویی 30 درصدی ارزی محقق شد؛
ساخت و بازسازی پره های متحرک و ثابت کمپرسور در 

نیروگاه بندرعباس

پایداری شبکه همراه اول در مناطق زلزله زده استان 
هرمزگان 

احیاء شرکت تولید روی بندرعباس در چهارمین روز از دهه 
تولید و تجارت

رهایی یک زندانی محکوم به قصاص در هرمزگان

زمان برداشتن ماسک نرسیده است
سالانه 1400 میلیارد تومان صرف خرید 

تضمینی آب تولیدی آب شیرین کن ها در 
هرمزگان می شود

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:
مدیرعامل آبفای هرمزگان:
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صفحه 4

www.bazarejonoub.ir

اولین کارخانه بزرگ مقیاس فرآوری سنگ آهن هماتیتی تنگ 
مجلس  در  مردم  نمایندگان  هرمزگان،  استاندار  حضور  با  زاغ 
شورای اسلامی، رئیس سازمان صمت هرمزگان و برخی مدیران 
دستگاههای اجرایی شهرستان حاجی آباد در دهه تولید و تجارت 

افتتاح شد.
استاندار هرمزگان در حاشیه افتتاح کارخانه کنسانتره آهن تنگ 
زاغ در اشاره به توسعه صنعت  فولاد اظهار داشت: در این صنعت 
که  برسیم  تن  میلیون  به 55  تا سال 1404  که  داریم  چالشی 
چالش اصلی، تامین مواد اولیه است ، چرا که پایه اصلی توسعه 

صنعت فولاد را معادن مگنتیت قرار دادیم .
مهدی دوستی افزود: ما ظرفیت دیگری نیز بنام هماتیت داریم 
تن  میلیون   800 به  قریب  هرمزگان  استان  حاضر  حال  در  که 
این  که  بودیم  شاهد  امروز  و  دارد  هماتیتی  آهن  ذخیره سنگ 
کارخانه می تواند یک خبر خوب برای صنعت فولاد ایران باشد. 

برداری  بهره  هماتیت  سنگ  از  بتوانیم  ما  اگر  داشت:  بیان  وی 
مطمئنی داشته باشیم، می توانیم تمام زنجیره  فولاد کشور را 
امیدوار کنیم و تمام چشم اندازهایمان که بعضا به دلیل نگرانی از 

تامین مواد اولیه ، دچار اسیب شده را تامین کنیم.
فاز  تنی  هزار   300 خط  افتتاخ  به  اشاره  در  هرمزگان  استاندار 
با ظرفیت  دوم  فاز  اجرایی  عملیات  آغاز  و  کارخانه  این  نخست 
فاز  در  اجرا شده  زیرساختهای  داشت:   اظهار  تنی،  ملیون  یک 
نخست این کارخانه اعم از زیرساختهای برق، سیستم کنترل و 
آب، خوشبختانه بسیار وسیع و کامل دیده شده است به نحوی 

که می تواند، بخشی از فاز دوم را هم پوشش دهد.
مهندس دوستی ضمن تشویق این واحد صنعتی افزود: یکی از 
بومی  است  گرفته  کارخانه صورت  این  در  که  کارهایی  بهترین 
اصلی  قلب  عنوان  به  را  تجهیزات  واقع  در  که  است  آن  سازی 
نیاز  سیستم، می توان گفت تماما،  داخلی سازی شده است و 

است که ما حمایت کنیم.

استاندار هرمزگان در پایان ضمن دعوت از سرمایه گذاران به این 
استان افزود: در استان هرمزگان با وجود پتانسیل هایی که در 
زمینه هماتیت داریم ، از سرمایه گذاران دعوت می کنیم که به 
استان هرمزگان آمده و از این فرصت بی بدیل استان بهره مند 

شوند.
در حاشیه  نیز  وتجارت هرمزگان  معدن  رئیس سازمان صنعت، 
افتتاح و آغاز عملیات اجرایی فاز دوم  این کارخانه اعلام کرد: 
میلیارد   300 گذاری  سرمایه  با  زاغ  تنگ  کنسانتره  کارخانه 
تن  هزار   300 از  بیش  فروشی  خام  از  جلوگیری  ضمن  تومان 
مواد معدنی، زمینه اشتغال 150 نفر مستقیم را برای شهرستان 

حاجی آباد فراهم کرده است.
از   بیش  کارخانه  این  تولیدی  محصولات  افزود:  قاسمی  خلیل 
120 هزار تن کنسانتره سنگ آهن و 800 هزار تن سنگ آهن 

دانه بندی شده در سال است.
در  آهن  کنسانتره  کارخانه  اول  فاز  مساحت  کرد:  تصریح  وی 
زمینی به مساحت 20 هکتار و زیربنای   5 هکتار ساخته شد 
است که شامل چهار بخش اعم از واحد خردایش، واحد نرمایش، 

واحد فرآوری و واحد آبگیری است.
آغاز  به  اشاره  ضمن  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
عملیات اجرایی فاز دوم این کارخانه  ، افزود: فاز دوم این کارخانه 
تولید یک میلیون تن کنسانتره آهن است که از 2.5 میلیون تن 

انتقال مواد معدنی از این منطقه جلوگیری خواهد کرد.
قاسمی با اشاره به توسعه هماتیت در این بخش بعنوان سیاستهای 
استان و کشور و رسیدن به مرحله محصول نهایی ، بیان داشت: 
میزان سرمایه گذاری طرح توسعه کارخانه کنسانتره سنگ آهن 
تنگ زاغ قریب به  900 میلیارد تومان است و می توان اذعان 
کرد که در بحث آهن هماتیتی، این افتتاح و کلنگ زنی ها در 

نوع  خود ، در کشور بی نظیر است.

مدیرکل نوسازی مدارس هرمزگان استان هرمزگان اظهار کرد: از 
ابتدای پویش »صحن حرم، مدرسه ام« تاکنون بیش از 700 نفر 
از دانش آموزان و اولیای دانش آموزان هرمزگان در این پویش 

شرکت کردند .
سید فخرالدین هاشمی در ادامه با بیان اینکه آموزش وپرورش 
استثنایی استان و اداره آموزش و پرورش شهرستان حاجی آباد 
داشته  ام  مدرسه  حرم،  پویش صحن  در  را  مشارکت  بیشترین 
اند، خاطرنشان کرد: در چند روز گذشته جریان مشارکت در امر 
مدرسه سازی حتی به اندازه یک آجر، رونق فراوانی گرفته است و 
مردم با مراجعه به سایتwww.ajorBajor.ir با پرداخت مبالغ اندک 

در ساخت مدارس سهیم شده اند.
وب  ازطریق  می توانند  مندان  :علاقه  کرد  ابراز  همچینین  وی 
سایتwww.ajorBajor.ir و یا کانال مهر مدرسه در شبکه شاد،در 

این پویش خیرخواهانه شرکت کنند.
مدیرکل نوسازی مدارس هرمزگان در پایان با اشاره به اینکه کار 
خیر و خیرخواهی ریشه در فرهنگ اسلامی- ایرانی دارد ، تصریح 
کرد: انتظار می رود تمامی اقشارجامعه اعم از فرهنگیان، بازاریان 
و کسبه ، کارمندان و ... در این پویش خیرخواهانه شرکت نمایند.

مشارکت در مدرسه سازی با هزینه یک آجر؛                            فاز نخست کارخانه فرآوری سنگ آهن هماتیتی تنگ زاغ هرمزگان به بهره برداری رسید
استقبال چشمگیر دانش آموزان مدارس استثنایی 

هرمزگان از پویش صحن حرم، مدرسه ام

فاز نخست کارخانه فرآوری سنگ آهن هماتیتی تنگ زاغ به بهره برداری رسید
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 اخبار کوتاه

اراضی  و  املاک  ممیزی  طرح  اجرای  مراسم 
اعضای   ، شهردار  حضور  با  بندرعباس  شهر 
از  جمعی  و  شهردار  ،معاونین  شهر  شورای 

مدیران شهرداری بندرعباس آغاز شد.
شهردار بندرعباس گفت: ممیزی املاک سطح 
پایدار شهری و  شهر در راستای کسب درآمد 

برنامه ریزی برای آینده شهر انجام می شود.
اینکه  بیان  با  نشست  این  در  نوبانی  مهدی 
ممیزی املاک و اراضی از دغدغه های مجموعه 
 ۹ ماده  طبق  داشت:  اظهار  است،  شهرداری 
و  املاک  مستحدثات،  تمام  نوسازی  قانون 
عرصه کل شهر با همکاری مجموعه شهرداری 
حدود ۸۰ نفر)۴۰ نفر ستادی و ۴۰ نفر میدانی( 
ممیزی می شوند که برای مدیریت شهری یک 
تمامی  مبنای  آمار  این  و  است  مهمی  مسئله 

برنامه ریزی ها محسوب می شود.
وی گفت: با اجرایی شدن پروژه ممیزی املاک 
برای  ای  شناسنامه  بندرعباس  شهر  اراضی  و 
بحث  به  که  شود  می  صادر  شهر  املاک  کل 
درآمد پایدار و مدیریت شهری کمک می کند 

و باعث جلوگیری از تصرفات در شهر می شود.
و  کیفیت  ارتقای  افزود:  بندرعباس  شهردار 
بهبود خدمات به شهروندان از چشم اندازهای 
مهم مدیریت شهری می باشد که با اجرای این 
طرح می توان گامهای موثری در تحقق اهداف 

توسعه ای برداریم.
 ۸ الی   ۶ که  طرح  این  در  کرد:  اضافه  نوبانی 
هزار   ۳۰۰ به  قریب  شود  می  بینی  پیش  ماه 
ملک در شهر بندرعباس ممیزی و اطلاعات آن 

بررسی می گردد.
منظور  به   : کرد  بیان  بندرعباس  شهردار 
از  شهری  توسعه  همچنین  و  دقیقتر  بررسی 

مشاغل  صاحبان  و  مالکین  شهروندان،  کلیه 
ممیزین  با  طرح  این  اجرای  در  خواهشمندیم 
تا  باشند  داشته  لازم  همکاری  شهرداری، 
بتوانیم با اطلاعات جامع و کامل تصمیم گیری 

های بهتری برای اجرای امور داشته باشیم.
رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس در این 
از مجموعه شهرداری  و تشکر  تقدیر  با  جلسه 
اینکه  برای  کرد:  بیان  طرح  این  انجام  برای 
شوند  پیگیری  کارها  و  موضوعات  از  یکسری 
نیاز به اطلاعاتی دقیق و کامل داریم و این طرح 
کمک بزرگی برای برنامه ریزی های متعدد در 

زمینه های مختلف در شهر است.
جهت  در  ریزی  برنامه  گفت:  جراره  فاطمه 
توسعه شهری و ارائه بودجه دقیق برای محلات 

از مزایای این طرح است.
جراره افزود:اجرای طرح ممیزی املاک و اراضی 
در شهر بندرعباس و اطلاعات دقیق این طرح 
باعث ایجاد درآمد پایدار در شهرداری می شود.

صنایع  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  مدیرکل 
سال  اول  سه  ماهه  طی  گفت:  هرمزگان   دستی 
جاری، ۲۷۲۱ مجوز صنایع دستی در استان صادر 

و تمدیدشده است.
این  از  گفت:  مطلب  این  بیان  با  بناوند  سهراب 
تعداد ۲۱۳۹ کارت شناسایی، ۵۷۷ پروانه تولید 

انفرادی و ۵ جواز تأسیس کارگاهی بوده است.
وی با اشاره به اینکه نزدیک به ۸۵ هزار هنرمند و 
صنعتگر صنایع دستی در استان شناسایی شده که 
افزود:  همگی دارای مجوز صنایع دستی هستند، 
گلابتون  رشته های  در  صنعتگران  این  بیشتر 
حصیربافی،  گلیم بافی،  دوزی،  خوس  دوزی، 
صنایع دستی دریایی، سفالگری و... فعالیت دارند.

و  گردشگری  میراث فرهنگی،  مدیرکل   
با  هنرمندان  کرد:  تأکید  هرمزگان  صنایع دستی 
وام  همچون  تسهیلاتی  از  مجوزها  این  دریافت 
صنایع دستی  شاغلان  بیمه  و  خانگی  مشاغل 

بهره مند می  شوند.

همزمان با فرا رسیدن روز ملي صنعت و معدن 
پنج  اجرایي  عملیات  تجارت،  و  تولید  دهه  و 
نواحي صنعتي  و  زیر ساختي در شهرکها  پروژه 

هرمزگان به پایان رسید. 
جاسک  صنعتي  شهرک  دسترسي  راه  »اجراي   
و  ؛ »تهیه  به طول ۹ کیلومتر  تا حد سابگرید« 
متر و شبکه  به طول ۱۰۱۲  انتقال  اجراي خط 
آباد  حاجي  و  جائین  صنعتي  نواحي  آب  توزیع 
متر   ۲۸۲۷ طول  به  آب  توزیع  شبکه  تکمیل  و 
ناحیه صنعتي حاجي آباد« و »اجرای خط انتقال 
آب  توزیع  شبکه  اول  فاز  و  ۳کیلومتر  طول  به 
و  کیلومتر   ۱.۵ طول  به  جناح  صنعتی  ناحیه 
توسعه شبکه توزیع آب ناحیه صنعتی بستک به 

طول ۲.۵ کیلومتر« از جمله این پروژه هاست. 
 ۲۰ برق  شبکه  اصلاح  و  همچنین»توسعه   
صنعتي  نواحي  معابر«  روشنایي  و  کیلوولت 
بستک و جناح به طول ۲.۵ کیلومتر و »احداث 
شبکه برق ۲۰ کیلوولت« ناحیه صنعتي بشاگرد 
به طول یک کیلومتر از دیگر پروژه هاي به اتمام 

رسیده در دهه تولید و تجارت مي باشد.

شهردار بندرعباس:
ممیزی املاک به درآمد پایدار شهری کمک می کند

و  ساخت  از  بندرعباس  نیروگاه  مدیرعامل 
بازسازی پره های ثابت و متحرک واحد ۲ گازی 
 ۳۰ صرفه جویی  و  داخلی  متخصصان  توسط 

درصدی ارزی در این نیروگاه خبر داد.
به  توجه  با  کرد:  عنوان  سلیمی  حسین 
تحریم های اعمال شده از سوی کشورهای غربی 
و عدم دسترسی به قطعات یدکی نو و هزینه 
بالای خرید در شرایط تحریم، نسبت به ساخت 
متحرک کمپرسور  و  ثابت  پره های  بازسازی  و 

این واحد گازی، در داخل کشور اقدام شد.
روتور  اساسی،  تعمیرات  شروع  با  افزود:  وی 
توربوکمپرسور این واحد گازی، به منظور انجام 
تست های غیرمخرب به کارگاه شرکت تعمیرات 
نتایج  به  باتوجه  و  ارسال شد  ایران  نیروگاهی 
تعویض  به  تصمیم  گرفته،  صورت  تست های 

پره های متحرک و ثابت کمپرسور گرفته شد.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس با بیان اینکه این 
هستند  واحد  بخش های  مهم ترین  از  پره ها، 
افزایش  و  جهت دهی  سرعت دهی،  وظیفه  که 
دارند،  برعهده  را  واحد  به  ورودی  هوای  فشار 
پره ها،  این  داخل  ساخت  کرد:  خاطرنشان 

صرفه جویی ۳۰ درصدی ارزی، نسبت به نسخه 
خارجی را دربرداشته است.

شرکت  پنج  باهمکاری  شد:  یادآور  وی 
دانش  و  تجربه  از  بااستفاده  و  دانش بنیان 
 ۸۰ از  بیش  اکنون  نیروگاه،  فنی  کارشناسان 

درصد تجهیزات نیروگاه بومی شده است.
کرد:  تصریح  بندرعباس  نیروگاه  مدیرعامل 
با  و  تولیدی  واحد   ۶ با  بندرعباس  نیروگاه 
مجموع ظرفیت یک هزار و ۳۲۰ مگاوات ساعت 
است  کشور  جنوب شرق  نیروگاه  بزرگ ترین 
و  برق  حیاتی  انرژی  پایدار  تولید  ضمن  که 
از  زیادی  بخش  سراسری،  شبکه  از  پشتیبانی 
قطعات موردنیاز خود را با تکیه بر دانش، تجربه 
و تخصص کارکنان خود مورد طراحی، ساخت 

و بازسازی قرار می دهد.

معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی استانداری 
واکسن  یادآور  دوز  تزریق  گفت:  هرمزگان 
کرونا برای ایجاد ایمنی نسبی و جلوگیری از 

شیوع موج جدید کرونا ضروری است.
دکتر احسان کامرانی در ستاد استانی مقابله 
با اشاره به موفقیت کشور در عبور  با کرونا 
موفقیت کشور  عنوان کرد:  بحران کرونا،  از 
در مهار ویروس مرگبار کرونا مرهون تلاش 
درمان  و  بهداشت  کادر  های  رشادت  و  ها 

و  مردم  زدنی  مثال  افزایي  هم  و  همراهی  با 
مسئولین بود.

وی در همین خصوص، افزود: استقبال مناسب 
مردم از واکسیناسیون عمومی به همراه رعایت 
عوامل  دیگر  از  بهداشتی  های  نامه  شیوه 

موفقیت کشور در مهار ویروس کرونا بود.

استانداری  امنیتی و اجتماعی  معاون سیاسی، 
مهار  وجود  با  کرد:  خاطرنشان  هرمزگان، 
ویروس کرونا و کاهش چشمگیر آمار مبتلایان 
استان  اغلب مناطق  و بستری ها و آبی شدن 
در  ویژه  به  بهداشتی  های  نامه  شیوه  رعایت 
برخوردار  بسزایی  اهمیت  از  سربسته  فضاهای 

است.

مبتلایان در  بالای  آمار  کامرانی تصریح کرد: 
کشورهای حوزه جنوبی خلیج فارس ضرورت 
برای  را  بهداشتی  های  نامه  شیوه  رعایت 
جلوگیری از شیوع موج جدید کرونا دو چندان 

کرده است.
وی گفت: تزریق دوز یادآور واکسن کرونا برای 
تزریق  از  ماه  چهار  که  سال   ۱۸ بالای  افراد 
آخرین واکسن آنها گذشته است جهت ایجاد 
افزایش ایمنی و جلوگیری از شیوع موج جدید 

کرونا ضروری است.
استانداری  امنیتی و اجتماعی  معاون سیاسی، 
هرمزگان، در همین خصوص افزود: مردم برای 
تزریق دوز یاداور کرونا به مراکز جامع سلامت 

دانشگاه علوم پزشکی استان مراجعه کنند.

با صرفه جویی ۳۰ درصدی ارزی محقق شد؛
ساخت و بازسازی پره های متحرک و ثابت کمپرسور در نیروگاه بندرعباس

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان:

تزریق دوز یادآور واکسن کرونا ضروری است

صدور و تمدید بیش از دو هزار مجوز
 صنایع دستی در هرمزگان

همزمان با فرارسیدن دهه تولید و تجارت صورت گرفت؛  

اتمام پنج پروژه زیرساختي در شهرکها و نواحي
 صنعتي هرمزگان 
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رهایی یک زندانی محکوم به قصاص در هرمزگان

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:
زمان برداشتن ماسک نرسیده است

طراحی ، نصب و راه اندازی سیستم حفاظت پشتیبان در منطقه خلیج فارس

رئیس کل دادگستری هرمزگان از رهایی یک زندانی محکوم به 
قصاص با جلب رضایت اولیای دم توسط اعضای گروه جهادی 

صلح و سازش دادسرای عمومی و انقلاب بندرعباس خبر داد.
مشارکت  تحکیم  منظور  به  داشت:  اظهار  قهرمانی  مجتبی 
صلح  ایجاد  و  ذات البین  اصلاح  در  مردمی  مختلف  گروه های 
از  قتل عمد پس  پرونده  قضایی، یک  پرونده های  در  و سازش 
ارجاع به شعبه اجرای احکام کیفری دادسرای عمومی و انقلاب 
بندرعباس با پیگیری دادستان مرکز استان، معاون دادستان و 
اعضای گروه جهادی صلح و سازش و پس از برگزاری جلسات 

متعدد با حضور طرفین پرونده، به مصالحه منجر شد. 
وی تصریح کرد: این حکم قصاص قرار بود در زندان بندرعباس 
اجرا شود و خانواده مقتول تا زمان ارجاع پرونده به شعبه اجرای 
احکام اصرار داشتند که حکم قصاص اجرا شود اما در نهایت با 
پیگیری های مستمر قضات عضو گروه جهادی صلح و سازش و 

با استناد به عفو و رأفت اسلامی رضایت خود را اعلام نمودند.

رئیس کل دادگستری هرمزگان با اشاره به تشکیل کارگروه های 
شهرستانی و استانی به منظور تعیین تکلیف فوری محکومین 
قصاص و تلاش برای ایجاد مصالحه در این خصوص با توجه به 
تأکیدات ریاست قوه قضاییه، تصریح کرد: اعضای این گروه ها به 
صورت شبانه روزی ضمن استخراج سریع پرونده های قصاص و 
تفکیک آنها با دعوت از طرفین یا مراجعه حضوری و همچنین با 
استفاده از ظرفیت علما، روحانیون، متنفذان و معتمدین محلی 
و خیرین و نهادهای مردمی به منظور اصلاح ذات البین و ایجاد 

مصالحه تلاش می کنند. 
این گروه های  اهداف تشکیل  از مهمترین  وی همچنین یکی 
کاهش  سازش،  و  صلح  فرهنگ  گسترش  بر  علاوه  را  جهادی 
از جمعیت  به تبع آن کاستن  موجودی پرونده های قصاص و 

کیفری زندان های استان برشمرد.

قهرمانی در پایان با اشاره به تأکید و نگاه ویژه رئیس قوه قضاییه 

در  سازش  و  صلح  فرهنگ  گسترش  و  بسط  لزوم  در خصوص 
دستگاه  کنار  در  تا  مردم خواست  عموم  از  قصاص  پرونده های 
قضایی به منظور ترویج و توسعه این فرهنگ اسلامی در سطح 

جامعه همکاری و تعامل داشته باشند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: در هفته گذشته 
هم شیب مراجعان به بیمارستان ها و هم شیب تست های مثبت 

کرونا در استان افزایش یافته است.
صداوسیمای  خبری  گوی  و  گفت  در  فرشیدی  حسین  دکتر 
بیشتر  تاکنون  از دو ماه پیش  افزود: گرچه  مرکز خلیج فارس 
شهرستان های استان در وضعیت آبی قرار دارند، اما آنچه اکنون 
در استان می گذرد نشان دهنده اخبار نچندان مثبتی از آینده 

است.
کرونا  به  نفر  میلیون  از ۵۴۵  بیش  دنیا  در  تاکنون  افزود:  وی 
اثر این بیماری  اند و بیش از ۶۳۵ هزار نفر نیز بر  مبتلا شده 
جان باخته اند و این آمار در ایران بالای ۷ میلیون ابتلا و ۱۴۱ 

هزار فوتی است.
به گفته رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان، ایران در زمینه 
آمار کرونا در رتبه ۱۷ دنیا قرار دارد که با توجه به جمعیت و 

نسبت بیمار به جمعیت آمار قابل قبولی است.
خلیج  جنوبی  حوزه  کشور های  گرچه  گفت:  فرشیدی  دکتر 
و  بسیار خوبی هستند  در شرایط  واکسیناسیون  نظر  از  فارس 
امارات بالاترین تزریق واکسیناسیون را در دنیا دارد، اما در هفته 

گذشته آمار خوبی در حوزه کرونا نداشتند.
به گفته دکتر فرشیدی، از هفته گذشته تاکنون بحرین و قطر 
کرونا  به  ابتلا  موارد  افزایش  درصد   ۳۸ امارات  و  درصد   ۴۰
داشتند در حالیکه بیشتر این کشور ها در سه - چهار ماه گذشته 

آمار صفر فوتی کرونا داشتند.
است،  داشته  گذشته  هفته  در  فوتی   ۱۴ عربستان  افزود:  وی 
درصد   ۷۴ افغانستان  و  درصد   ۷۰ پاکستان  درصد،   ۸۲ لبنان 

افزایش فوتی کرونا داشته اند.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: کشور های اروپا هم 
که شرایط خوبی از نظر تزریق واکسن کرونا داشتند اکنون با 

افزایش شمار مبتلایان رو به رو شده اند.
درصد،   ۷۵ هلند  درصد،   ۵۶ سوئیس   : افزود  فرشیدی  دکتر 
فرانسه ۵۲ درصد و ایتالیا ۵۵ درصد افزایش موارد ابتلا به کرونا 

داشته اند.
وی گفت: کشور مغرب ۸۲ درصد و هند نیز بالای ۶۰ درصد 

افزایش موارد ابتلا به کرونا داشته اند.
به  توجه  با  داد  هشدار  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
و  بویژه کشور های همسایه  این کشور ها  آمار کرونا در  افزایش 
و  سرایت  امکان  همسایگان،  با  هرمزگان  مردم  زیاد  مراودات 

افزایش سریع کرونا در استان وجود دارد.
ابتلا  آمار  کنیم  تلاش  باید  اینکه  به  اشاره  با  فرشیدی  دکتر 
به  مبتلایان  درمان  برای  همچنان  و  دهیم  کاهش  را  کرونا  به 
نامه های  شیوه  رعایت  افزود:  ندارد؛  وجود  دارویی  بیماری  این 
مهمترین  واکسیناسیون  تکمیل  و  ماسک زدن  بویژه  بهداشتی 

راه های کنترل همه گیری کرونا در استان و کشور است.

وی گفت: اکنون هفت بیمار بستری مثبت در استان وجود دارد 
درحالیکه در هفته گذشته این شمار صفر بود.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با بیان اینکه در صورت 
مدیریت صحیح می توانیم از همه گیری شدید کرونا جلوگیری 
و  کرونا  بستری های  از  بسیاری   ۹۹ سال  در  افزود:  کنیم، 
بیماری های عفونی کم شد که علت آن رعایت موراد بهداشتی 

بود.

دکتر فرشیدی گفت: اکنون تنها ۵۷ درصد مردم هرمزگان از 
ماسک استفاده می کنند که آمار خوبی نیست.

زدن  و  است  نرسیده  ماسک  برداشتن  وقت  اکنون  افزود:  وی 
ماسک همچنان باید بخشی از زندگی مردم باشد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از همکاری خوب مردم 
گفت:  و  کرد  قدردانی  کرونا  علیه  واکسیناسیون  برای  استان 
در  را  واکسیناسیون  آمار  بالاترین  هرمزگان  مردم،  همکاری  با 

کشور داشت، اما در تزریق دوز سوم توقع ما محقق نشد.
به گفته دکتر فرشیدی، در نوبت اول ۸۱ درصد جمعیت بالای 
۵ سال و در نوبت دوم ۷۲ درصد جمعیت استان واکسن کرونا را 
دریافت کردند، اما در نوبت سوم تنها ۴۹ درصد جمعیت بالای 

۱۸ سال استان برای دریافت واکسن کرونا مراجعه کرده اند.
وی گفت: نزدیک به ۷۹ درصد افراد بالای ۸۰ سال استان نیز 
دوز اول واکسن کرونا را دریافت کرده اند و افرادی که تاکنون 

واکسن نزده اند حتماً برای تزریق مراجعه کنند.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان افزود: هر فرد بالای ۱۸ 
از  ماه   ۴ که  در صورتی  است  کرده  دریافت  واکسنی  هر  سال 

تزریق آن گذشته باشد برای دریافت دوز یادآور مراجعه کند.
وی در پاسخ به این سوال مجری که آیا ویروس کرونا ضعیف 
شده است گفت: ما با دریافت واکسن و زدن ماسک قوی تر شده 

ایم، اما از بین بردن ویروس کرونا ساده نیست.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان افزود: با توجه به جهش 
ویروس کرونا نمی شود گفت این جهش باعث ضعیف شدن یا 
نامه ها  رعایت شیوه  باید  ویروس می شود پس  این  قوی شدن 
بویژه زدن ماسک و واکسیناسیون در دستور کار همه قرار بگیرد.

دکتر فرشیدی با اشاره به اینکه واکسن کرونا زنجیره همه گیری 
این بیماری را قطع می کند، گفت: واکسن کرونا در همه مراکز 
جامع سلامت استان تزریق می شود و واکسن نیز به اندازه کافی 

در استان وجود دارد.

سیستم حفاظت BACKUP T۵ در منطقه خلیج فارس طراحی ، 
نصب و راه اندازی شد.

منطقه  دقیق  ابزار  کنترل  و  نگهداری  مهندسی  واحد  رئیس 
در  شده  مشاهده  مشکلات  به  توجه  با   : گفت  فارس  خلیج 
طراحی سیستم کنترل و لزوم ارتقاء سیستم کنترل و حفاظت 
توربوپمپ های سولارتاروس ، طراحی و نصب سیستم مورد نظر 

در دستور کار قرار گرفت.
مخابرات  و  لوله  خطوط  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
سیستم   : داد  ادامه  قاسمی  پدرام  فارس:  خلیج  منطقه  نفت 
حفاظت BACKUP T۵ با سنجش دمای ترموکوپل های توربین 
 T۵ سولاتاروس بصورت موازی با سیستم کنترل ، پایش دمائی
را انجام می دهد و در صورت گذر دمائی از محدوده بحرانی این 
سیستم بصورت  کاملا مستقل از PLC عمل کرده و توربوپمپ 

را فورا متوقف می کند و همزمان سیستم روغن کاری PLC را 
 BACKUPACTIVE و BAC-ADIVED-T۵ فعال می نماید و آلارم

اعلان می شود.
و  ارتقا سیستم کنترل  با هدف  این سیستم   : بیان داشت  وی 
های  آسیب  از  گیری  پیش  همچنین  و  ها  توربوپمپ  حفاظت 

غیرقابل جبران  به توربوپمپ طراحی و اجرا شده است.
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بهار ساختمان فجر طبقه سوم- واحد 34

 هفته نامه  الکترونیکی هرمزگان: بازار جنوب 

09173680901

مدیرعامل آبفای هرمزگان:
سالانه 1400 میلیارد تومان صرف خرید تضمینی آب تولیدی آب شیرین کن ها در هرمزگان می شود

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان از خرید تضمینی سالانه 
نزدیک به یک هزار و 400 میلیارد تومان آب تولیدی آب شیرین کن 

های بخش خصوصی خبر داد.
منابع  کاهش  اینکه  بیان  با  خبری  نشست  در  پور  حمزه  عبدالحمید 
سطحی و زیرزمینی هرمزگان، آب و فاضلاب هرمزگان را ناگزیر به 
روی آوردن از منابع غیر متعارف کرده است، تصریح کرد، یکی از این 
منابع که هرمزگان به دلیل ساحلی بودن به استفاده از آن روی آورده 
است شیرین سازی آب دریاست که در حال حاضر 4۱ سایت نمک 
زدایی با ظرفیت 228 هزار و 500  متر مکعب در شبانه روز در سراسر 
هرمزگان نیاز آبی بخشی از مناطق استان را تامین می کنند که در 
تلاش هستیم برای رفع کمبود ها ۱۱ سایت دیگر را نیز به ظرفیت 
۳4 هزار متر مکعب در شبانه روز به ظرفیت تولید آب هرمزگان کنیم.

به گفته وی، در حال حاضر 47 درصد کل ظرفیت آب شیرین کن 
های کشور در هرمزگان تولید می شود که با اضافه شدن ظرفیت های 
جدید، سهم هرمزگان از آب تولیدی آب شیرین کن ها به 6۱ درصد 

کل کشور می رسد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان ادامه داد: سال گذشته یک 
هزار و 400 میلیارد تومان صرفا از طریق خرید تضمینی آب شیرین 
تامین کردیم. به گفته وی، خرید  را  نیاز مشترکین  کن ها آب مورد 
تضمینی هر متر مکعب آب تولیدی آب شیرین کن ها ۱8 هزار تومان 
است که مشترک مبلغ ناچیزی از این عدد تا سقف الگوی مصرف می 

پردازند.
وی ادامه داد:در حال حاضر ۱00 درصد شهرها و 8۹ درصد روستاها 

عملیات آبرسانی به آنها انجام شده است، البته این بدان معنا نیست 
که مشکل آب در این نقاط وجود نداشته باشد چرا که به دلیل شرایط 
اقلیمی و کم شدن منابع سطحی و زیرزمینی، باعث شده تا آب مورد 
نیاز بیش از میزان آب تولیدی موجود باشد که برای حل آن نیز در 

حال اجرای طرح های توسعه ای و تعریف پروژه های جدید هستیم.
آب  انتقال  و خطوط  توزیع  شبکه  تشریح وضعیت  در  آبفا  مدیرعامل 
گفت: در حال حاضر شش هزار و 7۹2 کیلومتر از شبکه توزیع روستایی 
و پنج هزار کیلومتر از شبکه توزیع شهری نیازمند توسعه و بازسازی 

است.
وی افزود: در بخش خط انتقال، نیازمند توسعه و بازسازی 25۱ کیلومتر 
از خط انتقال شهری و سه هزار و 500 کیلومتر خط انتقال روستایی 
بالغ بر 6 هزار و 700 میلیارد تومان  هستیم که در مجموع اعتباری 

می طلبد. 
به گفته حمزه پور، این اعتبار رقم بالایی است و باید در طول سال 
پیدا  به برخورداری لازم دست  تا  نیاز طی شود  آتی روند مورد  های 

کنیم.
از توجه ویژه دولت سیزدهم به بخش آبرسانی اشاره  آبفا  مدیرعامل 
تاکنون حدود یک هزار و 220  امسال  ابتدای  از  بیان داشت:  و  کرد 
درصد   70 که  است  یافته  تخصیص  آبفا  اعتبارات  از  تومان  میلیارد 

اعتبارات را شامل می شود.
وی به برنامه آبفا در تامین نیازهای آبی هرمزگان اشاره کرد و افزود: 
بستک، سیریک، قشم، بخش رویدر مناطق شرقی و غربی جاسک از 
جمله مناطقی هستند که با کمبود بیشتری در تامین آب مواجه هستند 
که آبفا با انعقاد قرارداد با بخش خصوصی در تلاش است تا آب این 
مناطق را تامین کند؛ در جاسک نیز با توسعه خط انتقال آب روستاها، 

از سد جگین تامین خواهیم کرد.
به گفته مدیرعامل آبفا، با گذر از تابستان امسال و وارد مدار شدن آب 
شیرین کن زیارت در سیریک و سه آب شیرین کن سلخ، تورگان و 
باسعیدو در قشم، تکمی خط انتقال چارک به جناح و بستک و احداث 
خط انتقال آب از آب شیرین کن خلیج فارس به کهورستان و رویدر 

بخش زیادی از کمبودهای آب این شهرستان ها مرتفع خواهد شد.
های  پروژه  اجرای  از  خوبی  خبرهای  اخیرا  گفت:  همچنین  وی 
شهرستان خمیر داده ایم که با اجرای آن تقریبا کل این شهرستان از 

خط انتقال آب شیرین کن خلیج فارس بهره مند خواهند شد.

بندر  در  ریشتری   ۵.۶ زلزله  وقوع  وجود  با 
در  شبکه  ترافیک  هرمزگان،  استان  در  چارک 
این منطقه زلزله زده و حوالی آن، روان و بدون 

اختلال است.
ریشتر   ۵.۶ شدت  با  زمین لرزه ای  وقوع  پی  در 
حوالی  در   ،۱۴۰۱ تیرماه  چهارم  شنبه  در 
به  آسیبی  هرمزگان،  استان  در  چارک  بندر 
نشده  وارد  تلفن همراه کشور  اول  اپراتور  شبکه 
شکل  به  و  قطعی  هیچ گونه  بدون  هم اکنون  و 
نرمال در حال سرویس دهی به تمامی مشترکان 

خود در این استان است.
وقوع  از  پس  دقایقی  گزارش،  این  اساس  بر   
زلزله که کانون آن بندر چارک و در عمق ۲۲ 
کیلومتری زمین گزارش شده است، کارشناسان 
شبکه  وضعیت  بررسی  ضمن  اول  همراه  فنی 
این اپراتور در مناطق زلزله زده از سرویس دهی 

مناسب شبکه اطمینان حاصل کردند.
 همراه اول با توجه به شبکه گسترده خود در 
از  کشور، اعلام آمادگی کرده همچون گذشته، 
سایر  مشترکان  پذیرای  ملی  رومینگ  طریق 

اپراتورها در این مناطق باشد.

شرکت روی بندرعباس با پیگیری های مستمر مهندس دوستی استاندار 
هرمزگان، با حضور استاندار هرمزگان، نماینده مردم در مجلس شورای 
اسلامی، رئیس سازمان صمت هرمزگان و جمعی از مدیران دستگاههای 

اجرایی، احیاء و آغاز به کار کرد.
به  روی  شرکت  کرد:  اظهار  هرمزگان  استاندار  بازدید  این  حاشیه  در 
دلیل مشکلات مختلف که عمده ترین آن تامین مواد اولیه بود از ۲8 
اردیبهشت ۱۴۰۰ پس از طی بحرانهایی، منجر به تعطیلی آن مجموعه 

شد.
مهدی دوستی در اشاره به استفاده از ظرفیتهای موجود، بیان داشت:  
تاکید این دولت بر فعال سازی واحدها راکدد از دیگر مزیتهایی است 
که می توان به آن اشاره کرد ، چرا که استفاده از ظرفیتهای موجود می 

تواند در زمان و هزینه، صرفه اقتصادی داشته باشد.
، در  اولیه  تامین موارد  از  اعم  این کارخانه  وی تصریح کرد: مشکلات 
سفر ریاست جمهوری مطرح شد که با دستور مستقیم دکتر رئیسی این 
مشکل مرتفع و زمینه اشتغال بیش از ۲۶۰ نفر از شهروندان این استان، 

امروز فراهم شد.
استاندار هرمزگان ضمن اشاره به برنامه ریزی جهت جلوگیری از بروز 
بندرعباس  روی  تولیدی  شرکت  کارخانه  افزود:  مشکلات  گونه  این 
مشکلات عدیده ای دارد که اهم آنها رفع مشکل فضای دپو، قراردادها 
و دیگر مسائل و مشکلات حقوقی است که میان تامین کننده و خود 

بنگاه وجود دارد.
مهندس دوستی افزود: اعطای تسهیلات سرمایه در گردش به این بنگاه 
جهت تامین حجم بیشتری از مواد اولیه می تواند کمک بالقوه ای برای 

این مجموعه باشد.
بازدید  نیز در حاشیه  رئیس سازمان صنعت، معدن وتجارت هرمزگان 
و احیاء این کارخانه افزود:  این شرکت با سرمایه گذاری ۱39 میلیارد 
ریال، امروز توانست زمینه اشتغال بیش از ۲۶۰ نفر به صورت مستقیم 

را فراهم نماید.
کنسانتره  شرکت  این  تولیدی  محصولات  داشت:  اظهار  قاسمی  خلیل 

روی و شمش روی است که ظرفیت سالیانه آن ۲۲ هزار و ۴۰۰ تن 
کنسانتره روی و ۱8 هزار تن شمش روی می باشد.

وی بیان داشت : از مشکلات عدیده این کارخانه که منجر به متوقف 
شدن تولید آن شد عدم امکان تامین خاک روی به عنوان مواد اولیه 
اصلی خط تولید شمش به دلیل کمبود خاک داخلی و عدم امکان رقابت 
با سایر شرکتها جهت خرید از بورس به دلیل بعد مسافت و همچنین 

هزینه بالای خاک وارداتی است.
قاسمی از اقدامات موثری که در راستای احیاء و راه اندازی مجدد این 
کارخانه را پایش مستمر واحد تولیدی و رصد وضعیت تولید، مکاتبات 
با شرکت تولیدی روی جهت اعلام نیاز نقدینگی و معرفی در خصوص 
 ، با مقام عالی وزارت صمت  از تسهیلات موجود،  مکاتبه  بهره مندی 
معاون وزیر وقت، رئیس سازمان ایمیدرو،  در خصوص تخصیص سهمیه 
مناسب خاک از معادن استان زنجان، مطرح کردن موضوع این کارخانه 
و رسیدگی به آن در کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان هرمزگان 

برشمرد.
رئیس سازمان صنعت، معدن وت جارت هرمزگان در پایان اظهار داشت: 
این شرکت خواستار  تولید  پایداری  استان در خصوص  سازمان صمت 
تخصیص مستمر سهمیه خاک روی با عیار ۲۰ درصد، خارج از فرآیند 
بورس برای شرکتهای تولید روی بندرعباس و ذوب و احیاء روی قشم 

است.

پایداری شبکه همراه اول در مناطق 
زلزله زده استان هرمزگان 

احیاء شرکت تولید روی بندرعباس در چهارمین روز از دهه تولید و تجارت


